



太平証券(香港)有限公司  
TAIPING SECURITIES (HK) CO., LTD.

香港北角京華道 18 號 19 樓 3 室  
Unit 3, 19/F, 18 King Wah Road, North Point, HK  
電話 Tel : 3716 8388 傳真 Fax : 2815 1499  
郵箱 E-mail : cs@tps.cntaiping.com  
網址 Website : <https://www.tpfh.cntaiping.com>

## 要求重發網上交易密碼申請表

### Online Trading Password Reissuance Request Form

致：太平証券(香港)有限公司

To: Taiping Securities (HK) Company Limited

賬戶名稱 Account Name : \_\_\_\_\_

賬戶號碼 Account No. : \_\_\_\_\_

本人 / 吾等要求重發交易密碼，並發送到本人已登記之電子郵箱。

I / We hereby request to online trading password reissuance and send it to my registered email address.

本人/吾等不會為重新簽發密碼而招致本人/吾等任何損失、損害或開支，而要求經紀負責或承擔任何責任。

I/We hereby agree and undertake that I/we shall not hold your company liable or any way responsible for any loss, damages or expenses that I/we shall incur in connection with the re-issuance of password.

本人/吾等對因重新簽發密碼而使經紀蒙受的所有損失、損害或開支，於經紀要求時本人/吾等將作出全部彌償。

I/We hereby agree to indemnify your company, on a full indemnity basis and on demand, for all loss, damages or expenses your company may suffer as a result of the re-issuance of password.

請填妥此表格及簽署後，以傳真、電郵或郵寄回本公司交收部

Please complete this form in BLOCK LETTERS and return it to the Settlement Department by fax, email or post.

\_\_\_\_\_  
客戶簽署 Signature of client

\_\_\_\_\_  
日期 Date

(請用留存與本公司之簽名式樣 Please use the signature(s) field with our company)

公司內部使用			
簽署	印鑑覆核	輸入	確認
日期			

OTP-08/2021